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1. Gjennomgang av referat fra siste møte og dagens saksliste 
Sak 4 fra forrige møte angående brukerundersøkelse. Brukerutvalget ønsker at det gjennomføres 
en undersøkelse for institusjonsplasser og HDO, og en undersøkelse for beboere i 
omsorgsboligene. Første undersøkelse på institusjon og HDO gjennomføres våren 2025, og for 
omsorgsboligene høsten 2025. Utkast til undersøkelse sendes medlemmene i brukerutvalget for 
gjennomgang. 
Positive tilbakemeldinger angående gjennomføring av folkemøtet 14.10.24. 
Gjennomgang av referat og saksliste godkjent. 

2. Egenbetalingsreglementet. Informasjon til pårørende angående vedtak på vederlagsberegning, og 
angående bostøtte til hjemmeboende. Brukerutvalget bør ta initiativ til et åpent møte for 
pårørende til brukere ved Rindal helsetun angående husleie og egenbetaling. Informasjon tas til 
orientering. 

3. Medlemskap i Trollheimsporten. Mandatet tilsier at Trollheimsporten skal brukes til formidling ab 
referat fra Brukerutvalget ved Rindal helsetun. Kostnad på 1400 kr i året. Brukerutvalget beslutter 
å ikke gå inn medlemskap på Trollheimsporten, men heller å opprette egen side på kommunens 
hjemmesider med arkiv på tidligere referat. Referat legges i tillegg ut som sak på 
Trollheimsporten. 

4. Nye representanter i brukerutvalget. Ny avdelingsleder ved institusjon er fra 1.12.24 Vilde 
Kjellbakken Knapp og blir dermed et medlem av brukerutvalget. Det er pr i dag ikke valgt 
representanter fra lag/foreninger.  

5. Status ombygging Rindal helsetun. Informasjon fra deltaker i referansegruppa fra brukerutvalget, 
Odd Inge Løfald. Det har vært to møter i referansegruppa i høst, der det har vært drøftet rollen til 
medlemmene i referansegruppa, og gjennomgått skisser på ombygging. Orientering om framdrift 
blir satt opp som sak i hvert møte i Brukerutvalget framover.   

6. Møtegodtgjøring. Vedtak i kommunestyret om at møtegodtgjøring ikke innvilges for 
medlemmene i brukerutvalget. 

7. Stell av høreapparat. Audiograf kommer en gang pr måned, der det er mulig å bestille seg time. 
Ellers er det rutiner på avdelingene for stell av høreapparat.  

8. Rutiner ved brannalarm. Hvordan er rutinene for hvordan beboerne skal varsles etter 
brannalarm? Brukerutvalget mener at alle beboere må ha varsel etter at brannalarm går, enten 
om denne er ekte eller falsk. Og at det undersøkes om det kan ha skjedd fall eller annet med 
beboerne.  
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9. Eventuelt 
Brukerutvalgets status. Leder i brukerutvalget orienterte om samtale med ordfører angående 
struktur og mandat for brukerutvalget. Brukerutvalget ønsker at framtidig status og organisering 
avklares i neste møte i driftsutvalget. Meldes inn som sak.  

 
 


